
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Der indkaldes til møde om Møde nr. 

Skolebestyrelsesmøde 8 

Mødedato Mødested  Møde 

start/slut 

17. maj 2016 Mødelokalet 1.sal 17.00-19.00 

 

Deltagere 

Jacob Bøgh, Jacob Kuhn, Jan Høgh Pedersen, Karin Stoltenberg, Mette 

Christiansen, Michael Eriksen, Rikke Fræhr Piihl,  

Christina Wittrock, Lars Bjarne Andersen, Louise Borg Mogensen, Bo Lem-

ming, Ulla W. Nicolaysen 

Elevrepræsentanter:  

 

Bemærkninger 

Afbud: Jacob Bøgh 

Fraværende: Jan H. Pedersen 

Dagsorden 

 

1 Opfølgning og godkendelse af 

referat  

Punkter til evt. 

Tidstager 

Relevanschecker 

 

Pkt. Til evt.: Lektiefri skole.  

2 Nyt fra formand og skolebe-

styrelsen 

Bestyrelsesmøderne lægges fra 

19.00-21.00 

Sommerafslutning for bestyrel-

sen 

Skolefesten 

 

Rikke og Karin deltager i mø-

der angående vision for lokal-

samfundet. 

 

Sommerafslutningen: Vi vil 

gerne være sammen om noget 

aktivt. Geografisk have som 1. 

prioritet, Bueskydning, Louise 

undersøger mulighederne.  

Skolefest: Der er styr på det. 

483 deltager. Louise sender 

fordeling af lærer/pædagoger 

ved bordene til Karin. 

 

Harte Skole 

 

Dato  

Udsendt af 

Louise Mogensen 

 

Afbud til 

Louise Mogensen 

Direkte telefon 79 79 79 45 

E-mail lobm@kolding.dk 
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Louise sørger for livstræet 

krone. 

3 Nyt fra skolen 

Skoleårets-planlægning 

Skolens kalender, herunder da-

toer for bestyrelsesmøder, flere 

voksne i klassen, 

Prototype, morgenstund, udmel-

ding til kommende 6.og 4. år-

gang 

 

Ansøgning til kommunen ang. 

Konvertering af understøttende 

undervisning til flere voksne pr. 

lektion. 

Vi har ikke fået nedsat en ar-

bejdsgruppe endnu 

Punktet udsættes. 

 

Nuværende 5. klasse lægges 

sammen til een 6.klasse. Bag-

grund er at der er kommet en 

del udmeldinger med begrun-

delsen at de skal på real sko-

len, som opretter en ny 

klasse. Nogle har også faglig 

begrundelse – dette stemmer 

ikke overens med de faktiske 

data. Vi skal måske blive 

bedre til at formidle histori-

erne om disse data.  

 

Lars Bjarne argumenterer, at 

en af begrundelserne for fjer-

nelsen af 7.klassetrin var at 

modvirke skoleskift fra folke-

skolen til privat skoler. Men 

nu sker skoleskiftene til privat 

skolerne bare tidligere, f.eks. 

i 5. klasse. Kunne man gen-

indfører 7.klasse ville det må-

ske ændre dette. Inklusion 

nævnes også som en mulig 

årsag.  

 

Der afholdes møde med foræl-

drene for den kommende 

6.klasse. Lærere til kom-

mende år er meldt ud på For-

ældreintra.  

 

Organisering af skoledagen 

ændres lidt til næste år. Mål-

samtaler ændres til faglig 

træning. Der bliver morgen-

stund på mellemtrinnet 3 

gange om ugen indeholdende 

bl.a læsning. I indskolingen er 

der et bånd bestående af be-

vægelse samt Understøttende 

Undervisning. Der bliver nogle 

lektioner, hvor der er 2 

voksne til stede.  

 

Dato for møde med arbejds-

gruppe angående konverte-

ring af Understøttende Under-

visning skal fastsættes. Ledel-

sen indkalder. Mødet afholdes 

Senest ultimo august. 
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4 Nyt fra SFO 

Status på skoleårets planlægning 

 

Intet andet at tilføje end det 

ovenstående. Sfo administre-

rer nu også deres arbejdstid i 

Eduka. 

Tilslutning på 79 % i sfo samt 

24 GLO børn. Udsigt til en lille 

stigning næste skoleår. Prisen 

falder og der forventes en po-

sitiv udvikling heraf. Katalo-

get roses. Mange gode aktivi-

teter.  

5 Principper 

Her er de sidste 2 gamle princip-

per, som vi mangler at få redige-

ret. Læs og have kommenta-

rer klar 

Vikardækning og Elevplaner 

Se bilag. 

 

Udarbejdelse af nye principper, 

Når i kigger på vores principper: 

 

 

Spørgsmål til bestyrelsen: 

Hvilke principper synes I at vi 

mangler? 

Lad os få lavet en prioriteret 

rækkefølge. 

 

 

 

Jacob K laver et udkast til et 

nyt princip vedr. vikardæk-

ning.  

Kommentar: 3 delt princip – 

Akut syg, langtidssyg samt 

kendt fravær. Husk pædago-

gisk personale. Relevant Fag-

lig fokus. Fastholde faglighe-

den. Kendte voksne varetager 

vikar i indskolingen.  

 

Princip for elevplaner: 

Princippet følges ikke, det er 

ikke up to date dette er besty-

relsen bevidst om.  

Der afventes en ny lærings-

platform.  

BL tilføjer dette i princippet.  

 

Ønskes: 

Princip for underretning til 

hjemmet for elevens udbytte 

af undervisningen. Michael la-

ver udkastet. 

 

Til næste gang lister RF og LM  

de principper op, der ligger 

inde på skole og forældre. Og 

skolebestyrelsen ta’r stilling 

til, hvad vi vil arbejde videre 

med i en prioriteret række-

følge.  

 

6  

EVT. 

Vi gør os overvejelser om-

kring at gøre Harte Skole til 

Lektiefri skole. 

 

Problematikken drejer sig om, 

at nogle forældre vælger pri-

vat skole, da der er flere lek-

tier der. De mener, at der skal  

ske en tilvænning til de æld-

ste klasser.  
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Vi skal måske arbejde med 

forståelsen af hvad lektier er.  

Punktet tages op på et senere 

skolebestyrelsemøde. 

 

 

 

 


